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1 Närvaro

1.1 Närvarande

Petter Bratland, Aleksandar Bosic, Lucas Brunnegård, Ludvig Sanell, Filip Göransson, Albin Sturesson, Felix
Gustafsson, Soren Smink, Edward Jensen, Kalle Andersson, Eric Stenberg, William Balte, Axel Ahlman, Ruben
Croall

1.2 Anmäld frånvaro

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar
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2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:13

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

William Balte

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna: Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Studentlivslunch 29e januari - 2st bjuds på lunch något att nämna?: Handlade om konflikthantering inom
styrelse.
Föreningsinformation på skolans hemsida - Morgan begär svar om uppdatering. Har Soren gjort det?: Ja, en
ny text är sammanfattad. Står numera också att vi är till för basår, vilket inte alls stämmer.
Öppen zoom-föreläsning om sex & relationer. Postades den?: Vi missade den.
Öppet hus 29e februari 09-12 samt 16-18. Representanter för data, elektro, civildata & mekatronik sökes.
Gick vi ut med informationen? Nej, representanter har hittats.
Nöjet uppdatering: Återkommer nedan.
R-källaren kåren har meddelat att även nollningssakerna ska in i förrådet (Tetriskunskaper måste användas?):
Soren har pratat med INFO och kom fram till att stapla kundvagnarna på varandra och använda påsar för övriga
nollegrejer.

2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail - Morgan har fått allas uppgifter. Uppdateringar?: Inga.
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2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 14 588.09 Kr
Phestkonto: 2 813.66 Kr
Placeringskonto: 12 138.65 Kr
Mekis-konto: 1 996.36 kr
Petter ordnar åtkomsten på Swedbank för alla firmatecknare - Status?: Inskickat och återkommer.
Ett extrainsatt möte hölls där Soren och Petter röstades in som föreningens representanter gentemot banken
för att få tillgång till Swedbank-konton.
Vi har blivit scamade av Swedbank: William skall ta reda på vad som har hänt.

2.8.2 Phestorgan

Sommaravslutningsfest (under Valborg) Uppdateringar?: Inga uppdateringar.
Workshop F.A.M.E-kontrakt, där Filip, Ludvig, Albin och Soren gick igenom allting som är sagt om kontraktet
samt skrev förslag till förändring i kontraktet samt punkter som vi ville fåmed som att kunna tacka nej till event
då de hamnar på samma datum. Förtydligande om att ideella föreningar och lärosätten inte är konkurrerande
med F.A.M.E.
F.A.M.E. avtalsmöte 5/2: Avtalet är uppdaterat och vi har fått igenom vår vilja.
Bordershop-resa - Ludvig skulle börja prata med bussbolagen: Lagt på is för tillfället.
Phestiskontrakt - Aleksandar skulle ge Phest avtalen. Fixa det efter förra mötet? Status?: De skall in i pärmen.
HET 8/3 - status?: Bokat och planeringen påbörjad.
Trafikljus - LH bokat 4/5 - uppdatering om stationer och övrig status?: Bokat.
Gasque med basår och TBI 19/4 - Nytt datum till 20/4 status: Bokat 20/4.
ÖDET-fredag 16 februari - Smålands bokat tillsammans med TBI. Uppdateringar?: Slutsålt.
ÖDET-fredag 5/4 - Smålands bokat med Sjuk. Status? Bokat.
ÖDET-fredag 15 mars, fortfarande aktuell när det är möjligt att boka?: Återkommer.
Sjödet bal - skulle kontakta Svarta Örnshuset & Hotel Tylösand - Status?: Svarta Örnhuset bokad. Faktura
kommer dagen efter eventet.

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet Påbörjat.
Soren ordnar tackdokument till Dexter: Påbörjat.
Mekismärken - anlänt - pris satt?: 30kr
Försäljning av mekismärke: 1/3
Nuvarande status & plan - Axel fixar styrning och får tillgång till verkstaden. Något nytt?: Påbörjat.
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2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: Ingen uppdatering.
Nicolina vill att vi marknadsför exchange-program i alumngruppen. Nedröstat. Lägger ut det på Instagram. är
det gjort?: Nej, skall tas tag i.
Styrelsebilder ska upp på hemsidan. Status? Kalle löser det i helgen.

2.8.5 KON

HMS är intresserade av ett event - vi skulle återkomma med datumförslag, siktar på andra kvartalet. Status?:
William mailar HMS och frågar om datum.
Phoniro event - har något kommit igång ännu?: Återkommer i påsk.
Sammarbete med kommunens näringslivsansvariga. Vi skulle återta kontakt med näringslivsansvariga samt
komma med en plan för att öka deltagarantal. Fått något svar?: Ruben har haft möte med dem, siktar på en
föreläsning någon gång under vecka 12. Återkoppling i mars. Föreläsningarna skall in på schemat.
Gymnasiebesök Kattegatt - Mässa den 15/3, representanter ska väljas senast 1/3. Status? Ruben, William,
Filip och Sture är valda som representanter.
Gymnasiebesök LBS - Har dem kontaktats? Mellan 10:30 och 12:00 vilken dag som helst funkar.
Sigma Industry kontaktade Filip på hans privata mail given av Nicolina. De vill ha hjälp med uppskattning av
deltagande på gästföreläsning 12/2. Filip har haft kontaktmed Sigma Industry och uppskattat ett antal potentiella
deltagare.

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Theos borttappade nycklar - status?: Ingen uppdatering.
Försvunnen pantnyckel - Status?: Hittad.
Har en lista för pennor och sudd skickats till Mikael? (Soren skickar till Hinken.)
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2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor - I ett ODS-ark i #ekonomi på discord står hur mycket varje individ är skyldig föreningen - Har
alla betalat? Har alla fått sina tröjor?: Ja, förutom Soren.
Sånghäfte skall säljas på Hitract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Har vi kollat med
Passionerat om eventuell sponsring? Övriga uppdateringar?: Inga uppdateringar.
Sture skulle ordna en intressekoll för ett större ÖDET-LAN, skulle återkomma efter årsskiftet - Gjorde Sture
det i förra veckan?: Sture har gjort ett formulär. Publicerar någon gång nästa vecka.
Intresse omdesign datamärke?: Ja.
Intresse omdesign mekatronmärke?: Ja.
Gruppchat ordförande har skapats.

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Kalle fixar materialet från driven - Kalle har börjat lägga upp material - Aleksandar och Sture skall kontakta
Mattias. Har separat Google konto skapats? - Status?: Väntar på svar från Mattias, Google konto inte skapad
ännu. Material från föregående drive är nedladdat.

2.9.2 Workshops:

2.10 Nästa möte:

Om två veckor.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13:12
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3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24
dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och
läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson William Balte och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:
13:17:02 2024-02-09
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